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Parkeeronderzoek 

In de Begrotingsraad van 9 november zijn zowel een door het CDA ingediend amendement alsook 

een door de VVD ingediende motie over het uitvoeren van een parkeeronderzoek ingetrokken omdat 

in de begroting reeds €46.000,= was opgenomen voor een onderzoek naar mogelijke 

parkeergelegenheden binnen/buiten het centrum. 

In de Forum vergadering van 30 januari 2024, tijdens het agendapunt “Vragen aan 

portefeuillehouders”, vroeg wethouder Kok zich af, naar aanleiding van de discussie omtrent de 

bouwplannen Plesmanplantsoen, of het helpen zou als er op het Plesmanplantsoen in brede zin een 

extra parkeerdek wordt aangebracht. 

Het CDA heeft de volgende vragen: 

1. Is het in de begroting opgenomen “parkeeronderzoek” al in uitvoering en zo ja door wie wordt 

dit gedaan en wat is de onderzoeksvraag die gesteld is aan dit onderzoeksbureau? 

 

2. Als het parkeeronderzoek nog niet is aanbesteed, op welke termijn gaat dit dan wel 

gebeuren? 

 

3. Wordt in het parkeeronderzoek ook in algemene zin meegenomen om parkeerplaatsen 

“meerlaags” te maken? Zo nee, waarom niet? 

 

4. Als vraag 3 met ja beantwoord wordt, wordt dan in dit parkeeronderzoek ook specifiek 

gekeken naar het “meerlaags” maken van het parkeerterrein aan de Waardsedijk en het 

parkeerterrein op het Plesmanplantsoen? 
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